
Zasedání školské rady

V úterý 2. 10. 2018 proběhlo první zasedání školské rady v tomto školním 
roce. Jako každoročně bylo hlavním bodem programu: schválení výroční zprávy za 
minulý školní rok 2017/2018.

Školská rada se sešla v plném počtu: L.Richter, V.Švejcar, M.Král, V.Vršková, 
L.Kalmusová, L.Truparová. Pozvání přijala i paní ředitelka Vendula Holmanová. 

Všichni členové školské rady měli možnost do Výroční zprávy nahlédnout již 
doma, neboť jim byla zaslána v elektronické podobě předem. Detailně jsme hovořili 
o nárůstu dětí v ZŠ i MŠ a možnostech rozšíření a navýšení kapacity, o ekonomické 
stránce (zvláště o dodávce elektřiny a společnostech, které se tím zabývají), o 
dopravní situaci v blízkosti školy (možnostech přesunutí autobusové zastávky směr 
Běleč na jiné bezpečnější místo...)

Výroční zpráva byla schválena.
Dalším bodem programu bylo schválení ŠVP ZŠ a ŠVP MŠ, kde došlo k 

drobným úpravám (jméno ředitelky, kontakty..) a také dodatku k ŠVP ZŠ, který se 
týká povinné plavecké výuky pro děti na 1. stupni ZŠ. 

Zasedání proběhlo v přátelském duchu a v příjemné atmosféře. Všem členům 
školské rady děkujeme za podporu, spolupráci a kladnou motivaci, kterou nás stále 
inspirují k ještě lepším výsledkům.

Zapsala: Mgr. Lada Kalmusová


